

# Publication and project management (m/f/d)



Akademisches Netzwerk  
Osteuropa

*for the Academic Network Eastern Europe, akno e.V.*

The Academic Network Eastern Europe, akno e.V., is looking for an experienced project manager for the development of academic exile structures as well as for the associated organisational, publication and documentation management as part of a newly funded project. The work takes place in Berlin and comprises up to 32 hours/week. Home office is partially possible. The salary is based on the TVöD Bund.

## Unconditional requirements:

- ▶ Knowledge of German OR English at native speaker level
- ▶ Russian language skills at native speaker level
- ▶ Training relevant to this job or a corresponding university degree
- ▶ A high level of communication skills, assertiveness and resilience
- ▶ At least two years of practical experience in project and organisational management
- ▶ At least two years of practical experience in the field of publishing or translation

Knowledge and networking in the Russian scientific landscape as well as experience in the NGO sector are not a prerequisite for application, but are just as advantageous for the position as knowledge in the IT sector.

We are delighted that you are interested in working in a small international and collegial team. Please **send your application documents** (letter of motivation and CV) **by 15 January 2025** in a single PDF file to: [bewerbung@science-at-risk.org](mailto:bewerbung@science-at-risk.org)

You can find information about our profile at: [www.akno.network](http://www.akno.network)  
[www.science-at-risk.org](http://www.science-at-risk.org)

## IMPORTANT

Since November 2023, the Academic Network Eastern Europe, akno e.V., has been classified as an "undesirable organisation" in Russia. This categorisation means that any cooperation with the association in Russia may result in criminal prosecution. We would like to advise potential applicants to take this into account in their personal or family relations with Russia, especially if travelling to Russia is planned or if relatives live there.

# Публикация и управление проектами (ж/м/д)



для Академической сети Восточной Европы, акно е.В.

Академическая сеть Восточной Европы, акно е.В., ищет опытного менеджера проекта для развития структур академической эмиграции, а также для связанного с этим организационного, издательского и документационного менеджмента в рамках нового финансируемого проекта. Работа проходит в Берлине и занимает до 32 часов в неделю. Частично возможен домашний офис. Заработная плата зависит от уровня TVöD Bund.

## Обязательные требования

- ▶ Знание немецкого или английского языка на уровне носителя
- ▶ Знание русского языка на уровне носителя
- ▶ Образование, соответствующее данной должности, или соответствующая университетская степень
- ▶ Высокий уровень коммуникативных навыков, напористость и стойкость
- ▶ Не менее двух лет практического опыта в управлении проектами и организациями
- ▶ Не менее двух лет практического опыта в области издательского дела или перевода

Знания и связи в российской научной среде, а также опыт работы в секторе НКО не являются обязательным условием для подачи заявки, но являются таким же преимуществом для позиции, как и знания в IT-секторе.

Мы рады, что вы заинтересованы в работе в небольшой международной и коллегиальной команде. Пожалуйста, присылайте **свои документы** (мотивационное письмо и резюме) **по адресу 15 января 2025 года** в одном PDF-файле по адресу: [bewerbung@science-at-risk.org](mailto:bewerbung@science-at-risk.org)

Информацию о нашем профиле можно найти на сайте:

[www.akno.network](http://www.akno.network)  
[www.science-at-risk.org](http://www.science-at-risk.org)

## ВАЖНО

С ноября 2023 года Академическая сеть Восточной Европы, акно е.В., классифицируется в России как "нежелательная организация". Это означает, что любое сотрудничество с ассоциацией в России может привести к уголовному преследованию. Мы хотели бы посоветовать потенциальным заявителям учитывать это в своих личных или семейных отношениях связанных с Россией, особенно если планируется поездка в Россию или если там живут родственники.